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Pani 
EWA KOPACZ 
Marszałek Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej 
W A R S Z A W A 

Szanowna Pani Marszałek ! 

Spotykając się z zarządami i działkowcami rodzinnych ogrodow działkowych w Miliczu 
zostałem poinformowany o trwających pracach nad nowym projektem ustawy o ogrodach 
działkowych. Przekazana mi informacja jest dla mnie zaskoczeniem, ponieważ dotychczasowa 
ustawa o rodzinnych ogrodach działkowych z dnia 08 lipca 2005r. dobrze funkcjonuje, nie 
sprawia żadnych problemów dla Miasta i Gminy Milicz, jest w pełni akceptowana i dobrze 
służy ogrodom i działkowcom. 

Stosując przepisy ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych oraz przepisy Statutu PZD 
i Regulaminu ROD społeczne zarządy ogrodow dobrze wykonują swoje obowiązki dbając o 
tereny ogrodów oraz realizując zadania w zakresie budowy infrastruktury i modernizując 
dotychczasowe urządzenia. Takim dobrym przykładem są osiągnięte rezultaty w ROD „Pod 
Dębami" w Miliczu - laureata Krajowego Konkursu „Na Najlepszy ROD w 2011" a także w 
innych ogrodach jak choćby w ROD „Niskie Łąki", w ROD „Złote Piaski" czy w pozostałych 
ogrodach. Rozwoj ogrodów odbywa się przy dobrej współpracy z Okręgowym Zarządem PZD 
we Wrocławiu i dzięki udzielanej przez Związek pomocy finansowej. 

Rodzinne Ogrody Działkowe uznaję jako bardzo ważne miejsca spotkań, pracy i 
działalności rodzin działkowców, mieszkańców Milicza. Tu nie tylko uprawia się zdrowe 
warzywa i owoce na potrzeby własnych rodzin ale także wypoczywa się w zdrowym 
środowisku. W ogrodach rodziny się integrują, nawiązywana jest tak potrzebna więż 
społeczna. 

Zmiana obecnej ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych lub uchwalenie nowej 
może mocno skomplikować i odwrócić ten bardzo korzystny obecny stan. Skoro ukształtowane 
od blisko 100 lat ogrody działkowe dobrze funkcjonują, a których działalność i rozwoj utrwala i 
umożliwia obecna ustawa to uważam, ze nie ma żadnych podstaw do zmiany tego stanu 
rzeczy. 

http://www.milic/.pl


Zwracam się zatem do Pani Marszałek o udzielenie pomocy w sprawie zaniechania prac 
nad nową ustawą i pozostawienie ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych w 
dotychczasowym brzmieniu. 
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